

BM 5/2025 i grundejerforeningen Hinderuplund hos Morten, E44 (1/7-2025)

Til stede: Otto E36, Morten E44, Britta E22, Dan E34, Frank H2, Stina H33, Nicolaj H1, Ida E33, Kirsten H35

Referent: Morten

1. Godkendelse af referat fra sidste møde
2. Godkendelse af dagsorden
3. Meddelelser
4. Økonomi
5. Faciliteter
6. Informationskanaler
7. Arrangementer/aktiviteter
8. Næste møder
9. Eventuelt

Ad 1)

Referat fra sidste møde blev godkendt med få rettelser

Ad 2)

Dagsorden blev godkendt

Ad 3)

Hus til salg: H15, solgte siden sidst: H19 og K5 (overtagelse hhv. 1/9 og 1/10).

Der er justeres lidt i bestyrelsesmedlemmernes opgaver.

EgeproceSSIONsspindere: Opslag i Facebook gruppen er opdateret. Gartnere holder øje når de er forbi, og ser man dem i vores egetræer, skal det anmeldes til Odense kommune.

Vedr. henvendelse om bed ved endegavl ud mod sort sti, er drøftet med gartneren.

Ad 4)

Der er ikke nogen restancer, og der er ikke modtaget indbetalinger for andet halvår endnu.

Der afventes stadig næste faktura fra gartner.

Der er ikke noget nyt vedr. grundskyld.

BS, vi fortsætter som det er.

Ad 5)

Lille telt trænger til udskiftning. Nyt koster 4000-6000 kr

Bestyrelsen rækker ud til Jens med henblik på anskaffelse.

Frank tjekker om det store telt er funktionsdygtigt

Gartner: trekanter, hæk, syrener skal muligvis tyndes ud, eller om de skal skæres ned – Pris udbedes før beslutning.

Flere p-pladser, eventuelt med lademulighed. Der er rettet henvendelse til kommunen, vi afventer svar.

Der er blevet genopfrisket, hvorledes viderelån af udstyr foregår, så udlånsseddel altid er ajourført

Der bliver suget nedløbsbrønde på de sorte stier (ukendt tidspunkt pt.)

Der er lavet henvendelse til kommunen vedr. ukrudt på parkeringspladser.

Kontrol af legeplads foregår planmæssigt.

Der laves meddelelse på FB omkring hækklipning i skel ud til fortov, med henvisning til foreningens forskrifter.

Nyt fælleshus: Vi har fået afslag
Der overvejes om der skal søges i sidste runde.
Er der mulighed for at søge fondsmidler? Ida kigger lidt

Ad 6)
FB: Otto, Morten og Stina er administratorer
Otto opdaterer hjemmeside

Ad 7)
Godt arrangement til Skt Hans med rimeligt fremmøde.
Næste arrangement er juletræstænding.

Skal der kigges i noget loppemarked, og kan vi lokke med en hoppeborg?
Det kunne kaldes aktivitetsdag.
Aktivitetsudvalget går i "tænkeboks".

Ad 8)
Næste møde ændres til onsdag den 8. Oktober, kl. 18, hos Ida E33

Ad 9)
Vi startede med en kort præsentationsrunde af bestyrelsesmedlemmer og suppleanter

Der er lidt udfordringer med parkeringer. Kan der laves en form for afmærkning på de asfalterede pladser og eventuelt på de skrå pladser. Der kan måske benyttes markeringsspray fra f.eks. Biltema
Nicolaj, Frank og Otto laver et "parkeringsudvalg" til vejledning af parkeringer.

Der har tidligere været diskuteret bump på vejen, da der er en del kørsel med høj hastighed.
Dette kan give udfordringer i forhold til skraldebiler og snerydning.

Der bør overvejes at der ud fra de forskellige havegange skal klippes ned i en højde af 1 m, for at forbedre udsynet. Dette vendes med gartneren.

Ved næste møde skal vi snakke om beredskabsplan for området.